

Title (en)

SEALING APPARATUS FOR SEALING A MOVABLE BLANKET.

Title (de)

ABDICHTUNG ZUM DICHTEN EINES DREHBAREN WALZENMANTELS.

Title (fr)

APPAREIL D'ETANCHEIFICATION POUR ETANCHEIFIER UN BLANCHET MOBILE.

Publication

EP 0327581 A1 19890816 (EN)

Application

EP 87907389 A 19871019

Priority

US 92287086 A 19861024

Abstract (en)

[origin: WO8803192A1] A sealing apparatus for sealing a movable blanket (18) which extends through an extended nip (16) defined by first and second cooperating press members (12, 14). The apparatus seals the blanket (18) relative to, and between, a first (32) and second end (36) of the first press member (12). The apparatus includes first and second rotatable heads (30, 34) which are disposed adjacent to the first and second ends respectively of the first press member. The heads are coaxial relative to the first press member (12). First and second annular seals (38, 40) are disposed between the blanket (18) and the first and second heads respectively for sealing the blanket (18) relative to the heads such that when the seals (38, 40) are in an inflated first position thereof, the blanket (18) is permitted to rotate coaxially around the first press member (12). When the seals (38, 40) are disposed in a deflated second position, the blanket (18) is movable axially relative to the seals for replacing the blanket.

Abstract (fr)

L'appareil d'étanchéification est destiné à étanchéifier un blanchet mobile (18) qui s'étend au travers d'un pincement allongé (16) défini par des premier et second organes de presse coopératifs (12, 14). L'appareil étanchéifie le blanchet (18) par rapport à des première (32) et seconde (36) extrémités, et entre celles-ci, du premier organe de presse (12). L'appareil comprend des première et seconde têtes rotatives (30, 34) qui sont disposées adjacentes aux première et seconde extrémités respectivement du premier organe de presse. Les têtes sont coaxiales par rapport au premier organe de presse (12). Des premier et second joints d'étanchéité annulaires (38, 40) sont disposés entre le blanchet (18) et les première et seconde têtes respectivement pour étanchéifier le blanchet (18) par rapport aux têtes de sorte que, lorsque les joints d'étanchéité (38, 40) se trouvent dans leur première position gonflée, le blanchet (18) peut tourner coaxialement autour du premier organe de presse (12). Lorsque les joints d'étanchéité (38, 40) sont disposés dans une seconde position dégonflée, le blanchet (18) est mobile axialement par rapport au joint d'étanchéité pour remplacer le blanchet.

IPC 1-7

D21F 3/02

IPC 8 full level

D21F 3/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

D21F 3/0245 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8803192A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8803192 A1 19880505; AU 605804 B2 19910124; AU 8171187 A 19880525; BR 8707859 A 19891003; CA 1307156 C 19920908;
DE 3773942 D1 19911121; EP 0327581 A1 19890816; EP 0327581 B1 19911016; JP H02500455 A 19900215; JP H0355599 B2 19910823

DOCDB simple family (application)

US 8702728 W 19871019; AU 8171187 A 19871019; BR 8707859 A 19871019; CA 547906 A 19870925; DE 3773942 T 19871019;
EP 87907389 A 19871019; JP 50691387 A 19871019